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Dagsorden 

 

1. Gennemgang af referat 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

3. Siden sidst 

  

 

4. Udvikling af ESB 

Hvilke visioner har vi fremadrettet ledelse/personale /bestyrelse?  

Hvordan kan bestyrelsen bidrage i forhold til realisering af visionerne? 

 

5. Forberedelse af sparring med Catrine Reinert 2/5 

 

6. Inden næste bestyrelsesmøde – hvem gør hvad? 

 

7. Evt. 

 

 

ad 1) Gennemgang 

 

ad 2) Godkendt  

 



 

 

 

— 

Side 2 

ad 3) Siden sidst fra ledelsen – Skole/SFO/BHV 

 

Skole:  

God opstart for Peder som skoleleder. Peder fremlagde endvidere de personlige ledelsesmæssige 

visioner og ambitioner, hvilket blev suppleret af perspektiver fra bestyrelsen. Dette blev ligeledes drøftet 

under pkt. 4. 

Der er ansat ny viceskoleleder pr. 1/5. En god ansættelsesproces og en offentliggørelse forventes at 

komme i næste uge, når de kontraktlige forhandlinger er på plads. 

Der kan søges en anlægspulje på 3 mio, 2024-2026. Teknisk service kigger på, om der er grundlag for at 

søge denne pulje – ansøgningsfrist 5. maj. 

Skoleårets planlægning er så småt begyndt. 

Ledelsen har med et team været til Workshop på Bakkeskolen omkring udviklingsplaner, som forventes 

implementeret i det kommende skoleår. 

 

Bhv: 

Allan har fået en god start, som har været særlig præget af drift, da der har været megen sygdom. Han 

har dog oplevet en stor hjælpsomhed i denne forbindelse, hvilket har været godt. 

 

SFO: 

Planlægningen af GLO er startet. GLO starter op efter påske. 

 

ad 4) Bestyrelsen vil gerne inddrage forældregruppen og personaler i udviklingen af visionerne. Eventuelt 

med involvering af organisationen ”Skole og forældre”. Der er mange gode visioner og ambitioner i 

bestyrelsen, og vi skal skabe en proces, hvor vi får det samlet til en fælles vej.  

 

 

ad 5) Der blev drøftet inddragelse af Cathrine Reinert på næstkommende bestyrelsesmøde d. 2/5. 

Bestyrelsen ønsker, at hun tager afsæt i at drøftet visioner for skolen og bestyrelsens opgave ind i dette.   

 

 

ad 6) Hvert bestyrelsesmedlem kommer med en personlig ambition eller vision for Eltang Skole og 

Børnehave til næste bestyrelsesmøde, hvor Cathrine Reinert faciliterer en proces i forhold til en fælles 

vision. 

 

 

ad 7) Ingen kommentarer 

 

Referent 

 

Peder Ottosen 


